

HNO-ärztliche Aspekte der Schlafmedizin

ENT aspects of sleep medicines

- 136 Funktionelle Topodiagnostik der oberen Atemwege bei schlafbezogenen Atemstörungen**
Functional evaluation of the upper respiratory tract in sleep-related breathing disorders
M. Hölzl · B. Sedlmaier · J. Birnbaum · I. Fietze · M.D. Jumah
- 144 Der Stellenwert bildgebender Verfahren bei der obstruktiven Schlafapnoe**
The value of imaging studies in obstructive sleep apnea
B.A. Stuck · J.T. Maurer
- 154 Der Stellenwert operativer Verfahren in der Therapie der obstruktiven Schlafapnoe des Erwachsenen**
The role of surgery in the treatment of obstructive sleep apnoea in adults
B.A. Stuck
- 161 Neue Techniken der Tonsillen Chirurgie beim obstruktiven Schlafapnoe-Syndrom des Kindes**
New techniques of tonsil surgery in children with obstructive sleep apnea syndrome
R. de la Chaux · M. Patscheider · E. Krause · A. Dreher
- 170 Einfluss olfaktorischer Reize und Reize anderer Sinnesmodalitäten auf den Trauminhalt. Eine Literaturübersicht**
Effect of olfactory stimuli and stimuli of other sensory modalities on dream content.
A review of the literature
M. Schredl · B.A. Stuck

■ **Originalien** Original contributions

- 176 Coherency of attention deficit/hyperactivity and sleep-related problems. Results from a cross-sectional study in elementary school children**
Zusammenhang von Symptomen einer Aufmerksamkeitsdefizit-Hyperaktivitätsstörung mit Schlafproblemen. Ergebnisse einer Querschnittsstudie bei Grundschulkindern
J. Frölich · G. Lehmkuhl · L. Fricke · A. Wiater
- 182 Heimüberwachung („home monitoring“) von Kindern und Jugendlichen: Vorschläge für die praktische Anwendung. Konsensusempfehlungen**
Home monitoring of children and adolescents: suggestions for the practical application. Consensus recommendations
T. Erlen · U. Beyer · B. Hoch · G. Jorch · K. Klementz · A. Kramer · E. Paditz · C.F. Poets · L. Wessel · A. Wiater

■ **Mitteilungen** Notifications

- 189 Mitteilungen der DGSM**
Notifications of DGSM

■ **Verschiedenes** Miscellaneous

- 200 Impressum** Imprint